

Subject: Interim financial statement for the period ended March 31st 2018

We are pleased to inform you that the Board of Directors held its meeting on Monday 14/5/2018 at 1.00pm. Where it has discussed and approved the quarterly financial statements results form for the period ended March 31st 2018 as attached. On the other hand, and in line with the requirements of the Boursa rules issued by virtue of resolution no.1 of 2018 which have become effective as 1/4/2018 and which apply to listed companies classified under the premier market. NIND is pleased to announce that the analyst conference call which will be held through live webcast session on Thursday 17/5/2018 at 2.00 afternoon. Interested analysts may send an email to: investor.relation@nig.com.kw in order to provide them with the call instructions for attendance.

الموضوع : البيانات المالية المرحلية للفترة المنتهية في 2018/3/31

نود افادتكم بأن مجلس ادارة المجموعة قد اجتمع اليوم الاثنين الموافق 2018/5/14 في تمام الساعة 1.00 ظهرا واعتمد البيانات المالية للفترة المنتهية في 2018/3/31 .

وعليه نرفق لكم نموذج نتائج البيانات المالية المرحلية للفترة المنتهية في 2018/3/31 للمجموعة .

من جهة اخرى وعملا بمتطلبات قواعد البورصة الصادرة بموجب القرار رقم 1 لسنة 2018 والتي اصبحت نافذة اعتبارا من 2018/4/1 والتي تطبق على الشركات المدرجة التي تم تصنيفها ضمن السوق الاول.

يسر مجموعة الصناعات الوطنية القابضة الاعلان عن مؤتمر المحللين والذي تقرر انعقاده عن طريق بث مباشر عبر شبكة الانترنت Live webcast يوم الخميس الموافق 2018/5/17 في تمام الساعة 2.00 ظهراً حيث يمكن للمحللين المهتمين التواصل مع الشركة على البريد الالكتروني investor.relation@nig.com.kw ليتم تزويدهم بالرابط الخاص بالمؤتمر المذكور.